
ZAPISNIK  

 

Sa sjednice 1/16 Izvršnog odbora održane 08. travnja 2016. god. u prostorijama HKS-a, Trg Krešimira 

Ćosića 11.  Sjednica je počela u 17.00 sati. 

PRISUTNI: predsjednik gosp. Ognjen Preost mr.,  glavni tajnik gosp. Željko Gagro mr.,  

članovi: gosp. Josip Madirazza, gosp. Mladen Brezić, gosp. Branko Kovačić, gosp. Ivan Canjuga, gosp. 

Željko Valuh, gosp. Boško Milivojević, gosp. Domagoj Kindl, gosp. Domagoj Katić.  

 

Gosp. Preost pozdravio je prisutne te svima čestitao na izboru u mandatnom razdoblju 2016.-

2020.god. i zaželio uspješan rad. 

Obavijestio je članove da su sjednice IO-a kratke i konstruktivne te da se održavaju jednom mjesečno. 

Dosadašnjim radom IO-a bio je zadovoljan te od novih članova traži angažman i suradnju. 

 Gosp. Preost predložio je slijedeći: 

   DNEVNI RED 

 

1. Planiranje aktivnosti članova IO-a u period 2016.-2020.god. 
2. Imenovanje predsjednika sportskih i stručnih odbora 
3. Potvrđivanje i imenovanje izbornika i direktora reprezentacija 
4. Razno. 

 
AD 1 
Gosp. Preost rekao je da su ciljevi i planovi rada prezentirani u kandidaturi za mandatno razdoblje 
2016.-2020.god. kao i na samoj sjednici Izborne skupštine. 
 
AD 2 
Sukladno Statutu HKS-a održane su sjednice sportskih i stručnih odbora na kojima su izabrani 
predsjednici istih. 
Gosp. Preost pročitao je izabranje predsjednike: 
 

ODBOR SUDACA – Latica Ivković 

ODBOR ZA PREPONE - Domagoj Christian Kindl 

ODBOR ZA DRESURU – Željko Valuh 

ODBOR ZA ZAPREGE – Domagoj Katić 

ODBOR ZA DALJINSKO JAHANJE – Boško Milivojević 

ODBOR ZA VETERINU – dr. Goran Csik 

ODBOR ZA EDUKACIJU – Christian Barbić 



ODBOR VODITELJA I TRENERA – Emilia Džambo 

ODBOR POSTAVLJAČA PARKURA – Edvard Rajčević 

ODBOR ZA UZGOJ – Zdravko Petrović 

 
Svi navedeni jednoglasno su potvrđeni od strane IO-a HKS-a. 

 

Gosp. Preost predložio je prisutnima da potvrde imenovanja i slijedećih osoba: 

gosp. Madirazza – predstavnik HKS-a u Skupštini HOO-a 

gosp. Željko Gagro – predstavnik HKS-a u EEF i FEI 

gosp. Zdravko Petrović i gosp. Alana Andabaka – predstavnici HKS-a u BEF 

Navedene osobe jednoglasno su potvrđene. 

 

AD 3 

Gosp. Preost predložio je slijedeće osobe za obnašanje dužnosti direktora i izbornika reprezentacija: 

REPREZENTACIJA 

DIREKTOR – Filip Rožmarić 

PREPONE – Denis Gugić 

DRESURA – Iva Jurak Lukičić 

ZAPREGE – Tomislav Vučković 

DALJINSKO – Damir Samardžić 

Navedene osobe jednoglasno su potvrđene. 

 

AD 4 

Gosp. Preost obavijestio je prisutne da su klub Horses for Champions i Konjička Udruga Ruščica 

dostavili zamolbu za prijem u članstvo HKS-a, kontrola je obavljena te predlaže IO-u da potvrdi njihov 

prijem do potvrde Skupštine. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

Donijeta je odluka da će Disciplinsko povjerenstvo preuzet slučaj gđe. Budimir te donijeti odluku. 



Gosp. Preost rekao je da kao čelnik IO-a HKS-a očekuje nastavak kontinuiteta u radu svih članova te 

napomenuo kako postoji hijerarhija koja se mora poštivati. Svi članovi i čelnici odbora imaju 

maksimalnu potporu sve dok provode politiku saveza. Od čelnika očekuje informiranje članova 

odbora kao i klubova po disciplinama. Također se očekuje stalno prisutstvo među članstvom. 

Svi članovi IO-a participrat će na PH i finalima CC-a. 

Gosp. Preost rekao je da će svim čelnicima biti dostavljene smjernice za period 01.04.-

31.12.2016.god.. 

Gosp. Preost skrenuo je pozornost na uskladu sportskih i stručnih Pravilnika s važećim Statutom HKS-

a. 

Gosp. Preost predložio je gosp. Madirazzu kao čelnika tima koji će raditi na izradi i usklađivanju 

Pravilnika. Za članove su izabrani gosp. Canjuga, gosp. Katić, gosp. Milivojević, gosp. Valuh i gosp. 

Kindl. Rok za izradu je 1. listopad 2016.god.. 

Nakon izrade Pravilnika pristupit će se i usklađivanju Statuta. 

Prijedlog je jednoglasno podržan. 

Gosp. Madirazza složio se s predloženim. 

Gosp. Milivojević rekao je da je Odbor za daljinsko jahanje donio novi Pravilnik te ga predlaže IO-u na 

usvajanje. 

Pravilnik je jednoglasno potvrđen. 

Gosp. Valuh također je rekao da je Odbor za dresuru donio novi Pravilnik te predložio IO-u da ga 

usvoji. 

Pravilnik je jednoglasno potvrđen. 

Gosp. Katić rekao je da je novi pravilnik za zaprege u izradi te će biti predložen na slijedećoj sjednici 

IO-a. 

Gosp. Milivojević predložio je članovima IO-a da usvoje Poslovnik o radu Odbora za daljinsko jahanje. 

Gosp. Gagro rekao je da postoji Poslovnik o radu sportskih i stručnih odbora te ne vidi razlog zašto bi 

još i Odbori imali svoje zasebne Poslovnike. 

Članovi IO-a složili su se s mišljenjem gosp. Gagre te predložen Poslovnik nije usvojen. 

Gosp. Preost zahvalio je prisutnima te rekao da će se iduća sjednica održat 18. svibnja 2016.god.. 

Sjednica je završila u 18.00 sati. 


